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З 12 грутня по 4 счня Чернівецька скелелазка провела тренувальний тур

  

З 12 по 18 грудня провідна Чернівецька скелелазка

Анастасія Тарновецька 
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прийняла участь у навчально-тренувальному зборі у складі Національної збірної зі
скелелазіння який проходив на скеледромах Києва. Під час перебування на сборах
Анастасія прийняла уасть у традиційних змаганнях "Big Boulder Battle 2021" які
проходили на скелндромі "Фанатік". У змаганнях, разом з найсильнішими
боулдерінгістами України, Тарновецька приймала участь у престижній кфаліфікацйній
групі "Професіонали", де змогла потрапити до фіналів але не потрапила до призерів. 

Після зборв, під час подорожі до Норвегії Настя провела серію тренувань на
скеледромах міста Тронхейм. 

Медіаматеріали з тренувань 

Анастася про свій тренувальний тур: Кінець 2021 року видався дуже насиченим - сесія
в академії, збори Національної збірної зі скелелазіння в Києві , скелелазний фестиваль
також у Києві і Рвздвяні канікули в Норвегї. Збори в Києві пройшли цікаво і продуктивно.
Під зас зборів я прийняла участь у скелелазно-спортивному фестивалі 
"Big Boulder Battle 2021"
. Фестиваль, що проходив в скелелазному центрі «Фанатік» (бувший «Цех») був гарно
організований. В групі профі я потрапила до фіналу, але через велику конкуренцію не
потрапила до призерів. Потім була цікава подорож до Норвегії. Там мені я відвідувала
скеледроми міста Тронхейм. Дуже цікаво, що в місті з населенням менше 190 тис. (
майже в два рази менше ніж Чернівці) є 3 сучасних скеледроми! Приємна атмосфера,
чудові люди, цікаві болдери - час пролетів дуже швидко. З новими силами треба братися
за навчання і тренування.

Бажаємо Анастасії успіхів у навчанні, наснаги на тренуваннях і високих досягнень на
стартах сезону 2022 року
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https://www.facebook.com/media/set/?set=oa.969396607267092&type=3

